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s> Burmistrz Kluczborka

Jarosław Kielar

Kierując się troską o osoby niepełnosprawne w tym mieszkańców Kluczborka

zwracamy się z uprzejmą prośbą o podjęcie rozmów z władzami PKP w celu

przywrócenia przejść dla osób niepełnosprawnych na Stacji PKP w Kluczborku, które

wcześniej były wytyczone na wysokości pomnika - parowozu, a obecnie zostały

wytyczone na wschodnim końcu peronów w okolicy Zakładu „WĄGREM" i znacząco

są oddalone od parkingu, dla samochodów. Aby osoba niepełnosprawna z parkingu

dostała się do pociągu musi pokonać ok. 500 m i taką samą odległość musi przebyć

po przyjeździe, z pociągu na parking.

Dodatkowo pragniemy zauważyć, że poza znaczącą odległością do pokonania

obecne przejścia nie są w lepszym stanie technicznym niż te które wskazujemy, a

hałas m.in. szlifierek i innych urządzeń z Zakładu „WĄGREM" poważnie ogranicza

koncentrację i sygnały nadjeżdżających pociągów co stwarza zagrożenie, dla osób

niedosłyszących.

Przy okazji proponowane przez nas zmiany znacząco ułatwią podróże

pociągami osobom z wózkami dziecięcymi czy np. rowerami.

Biorąc powyższe, ale przede wszystkim kierując się troską o zapewnienie

bezpieczeństwa mieszkańcom naszego miasta i gminy prosimy o podjęcie

stosownych działań.

W imieniu grupy mieszkańców

Piotr Rewiwnko


